
Protokół Nr XXIX/16
z XXIX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 13 października 2016r. 

Obrady sesji  Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.  11:45  w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i  Gminy
w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 13 radnych. 
Nieobecni byli:
Włodzimierz Jagiełło i Anna Podbucka

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu  i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXIX  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa,
2) zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025,
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski.
7. Zapytania sołtysów.
8.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
9.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Brak zgłoszonych wniosków.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Skarbnik Miasta i Gminy w Ścinawie Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwał.



M. Żogalska:
Czy ten projekt kompletnie zamyka temat drogi ?
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Już  na  etapie  realizacji  przez  firmę  Fobis,  która  została  wybrana  jeszcze  zanim  mieliśmy  decyzję
o  przyznaniu  dofinansowania.  Przed  podpisaniem  umowy  na  tą  inwestycję  rozmawialiśmy
z  mieszkańcami  i  wszystkie  prośby zostały  uwzględnione na  tyle  ile  było  to  możliwe.  Był  również
poruszony temat szerokości pasa jezdni pomiędzy Chełmkiem a Tymową. Oczywiście nie wszystko da
się  zrealizować,  ponieważ  granica  działek  związanych  z  pasem  drogi  jest  taka  a  nie  inna,  zaraz
zaczynają się pola i ewentualnie trzeba by było odkupić od właścicieli prywatnych część działek, a my
nie mamy na to czasu ani środków. Musimy liczyć się z tymi ograniczeniami, które nie są związane
z projektem tylko ze stanem faktycznym. Te uwagi, które mogliśmy uwzględnić zostały uwzględnione.

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła  uchwałę w sprawie zmiany
wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Ad.4.2. zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025;

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska-Pawlak  przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

I. Chrystyna:
W opisach tej rewitalizacji nie widzę nigdzie miejscowości Tymowa, czy tam nic nie będzie robione ?

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska-Pawlak.

Tymowa nie jest w obszarze rewitalizacji, będą tam robione inwestycje w ramach innych programów
ale nie w tym.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Część  radnych  uczestniczyła  w  konsultacjach.  Firma,  która  tworzyła  Lokalny  Program Rewitalizacji
przeprowadziła diagnozę, który obszar jest obszarem tak zwanym zdegradowanym.

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła  uchwałę w sprawie  zmiany
Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak zapytań.

Ad. 7. Wolne wnioski.

I. Chrystyna:
Panie Burmistrzu znak, który był poprawiany nadal jest przechylony, poza tym dobrze by było aby od
tego znaku w stronę kościoła ustawić barierki, ponieważ chodzą tam ludzie starsi i jest niebezpiecznie.



E. Sitarski:
Proszę o uporządkowanie żwiru przy wjeździe na boisko w Parszowicach.    

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeszcze nie było odbioru ale generalny wykonawca zgłosił już gotowość do odbioru. Będziemy więc to
weryfikować podczas odbioru, sygnał ten jest bardzo ważny, ponieważ sprawdzimy to szczególnie.

H. Kozak:
Na ulicy 1-go Maja przewrócił się śmietnik proszę o interwencję.

J. Szebeszowicz:
Panie Burmistrzu chciałbym prosić, aby komunalka skończyła porządkować park w Zaborowie, ponieważ
prace zostały przerwane, zapewne z powodu deszczu, a nie dużo już zostało i ładnie wygląda, proszę
więc o zakończenie prac.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Rozmawiałem z Dyrektorem ZGK żeby ten park w Zaborowie i Dębcu został wykoszony i uprządkowany
jeszcze jesienią więc na pewno będzie to skończone.

M. Ratajczak:
Chciałabym spytać co w związku z bezpłatnymi przejazdami dla dzieci ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na dzień dzisiejszy nie mamy programu wsparcia, który przyjęła gmina Lubin w lipcu i miasto Lubin
również.  Rozmawialiśmy, Pan Przewodniczący był  świadkiem rozmowy,  być może będzie możliwość
przyjęcia tego programu żebyśmy mogli kupić dla dzieci z naszej gminy bilety, ponieważ chodzi głównie
o  pieniądze.  Ponieważ  uchwała  z  kwietnia  obejmuje  dzieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjalnych
z terenu powiatu, więc także dzieci z naszej gminy muszą w tej chwili kupować bilety na komunikację
miejską ( żółtą), czyli 112 i te które poruszają się po Lubinie. Być może pod koniec bieżącego miesiąca
będziemy  podejmować  Program  Wyrównywania  Szans  Edukacyjnych,  umożliwiający  samorządowi
wykupienie biletów dla uczniów, którzy będą zainteresowani.

M. Ratajczak:
Czyli to będzie na koszt Gminy ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na chwilę obecną szukamy rozwiązania. Ale jeżeli będzie wykupiona już karata ucznia to dany uczeń
będzie mógł się poruszać wszystkimi żółtymi autobusami.

A. Parzyńska:
A co z biletami pojedynczymi ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Pojedyncze bilety trzeba będzie wykupować, ale tak jak już mówiłem jeżeli będzie już miał kartę ucznia
to  wtedy  nie  musi  mieć  biletu  pojedynczego.  Teraz  jest  tak,  że  osoby  dorosłe  poruszają  się  bez
ograniczeń a dziecko musi płacić. Wspominałem też Państwu, że jest to po to żeby uzyskać zwrot od
Marszałka. Jeszcze nie mamy tego programu wsparcia, bo nie mamy finansowania tego programu, jak
będzie finansowanie to wtedy go przyjmiemy.

Ad.8. Zapytania sołtysów.

Brak zapytań.

Ad. 9.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  wszystkie  zapytania  i  interpelacje  na  które  nie  udzielono  odpowiedzi



zostaną udzielone na piśmie. 

Ad.   10.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
Przypominam, że sesja planowana odbędzie  się  w ostatni  czwartek  miesiąca,  jeżeli  termin  ulegnie
zmianie to zostaną Państwo powiadomieni.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Chciałbym przekazać jeszcze Państwu, iż rozmawialiśmy w sprawie przejęcia dróg w Rudnej i przed
planowaną sesją będzie spotkanie w tej kwestii z Dyrektorem Departamentu jak również deklaruje swój
udział  sekretarz  bądź starosta,  żeby Państwu wyjaśnić wszystko w tym temacie i  odpowiedzieć na
wszystkie  wątpliwości  i  pytania.  W  tej  chwili  jest  przygotowywany  przetarg  w  ramach  bieżącego
utrzymania dróg w gminie Rudna i będzie zlecony przez Starostwo, a my ewentualnie, jeżeli będzie
Państwa zgoda przejęli byśmy to bieżące utrzymanie od 1 stycznia. Tak by było w uchwale, ale umowa
będzie przepisana cesją na gminę Ścinawa i my wtedy będziemy nadzorować, pilnować i również płacić
wykonawcy, który odśnieżać będzie na terenie gminy Rudna zgodnie z umową wcześniej zawartą przez
Powiat. My na razie analizujemy to z prawnikami czy jest to możliwe.
Jeżeli chodzi o ZGK to nie wszystkie prace realizuje bo jeżeli chodzi o łatanie dziur to nie są w tym
wyspecjalizowani i dlatego wybierana jest firma w formie przetargu, która ma do tego sprzęt i tak samo
utrzymanie zimowe zleca się firmom zewnętrznym wyspecjalizowanym.
Wykaszanie  realizuje  ZGK  ponieważ  moim  zdaniem  jest  lepiej  realizowane  a  niżeli  przez  Powiat
Lubiński. Teraz właśnie rozpoczęto karczowanie zakrzaczeń w kierunku Sitna jak również oczyszczanie
rowów.

E. Sitarski:
Z koszeniem sobie poradzimy, ale jak tych ludzi nie będzie ktoś pilnował i chociaż dwóch nie zostanie
przyjętych do pracy to nie poradzą sobie z ilością zadań.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeżeli będzie już zgoda od Państwa, a jesteśmy też po wstępnych rozmowach to mamy zapewnienie, że
powiat przekaże środki na wynagrodzenie jednego pracownika.

M. Żogalska:
Na pewno robiliście rozeznanie pod kątem finansowym, jak to wygląda, ile tam jest dróg i jaki stan.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jest około 73 km dróg powiatowych na terenie gminy Rudna. Jeżeli chodzi o ich stan to są lepsze niż na
terenie gminy Ścinawa, więc pod kątem łatania dziur nie będzie takiego zaangażowania i  absorpcji
środków oraz pracy firmy, która zostanie wybrana tak jak w gminie Ścinawie. 

M. Żogalska:
A przetarg na odśnieżanie jak wygląda od strony finansowej ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Przetarg na odśnieżanie realizuje w tej chwili powiat, więc oni będą  wybierać wykonawcę na terenie
gminy Rudna.  Nie  czekając na to czy  nasza Rada się zgodzi  na przejęcie  tych dróg.  W tej  chwili
przygotowywana  jest  specyfikacja  przetargowa,  którą  przygotowuje  Departament  Transportu
i  Dyrektor  Rosik,  który będzie również  u  nas na spotkaniu,  i  to  oni  wybierają firmę,  która będzie
wykonywała tam odśnieżanie w okresie zimowym.

I.Chrystyna:
Na jaki czas podpisujemy tą umowę, czy to po pewnym czasie, jak uznamy, że nam się to nie opłaca
możemy się wycofać, jak to jest ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W  porozumieniu  jest  na  czas  nieokreślony  co  nie  oznacza,  że  rada  nie  może  podjąć  uchwały
o rezygnacji z tego porozumienia. Porozumienie jest podobne do tego, które podpisywaliśmy na terenie
gminy  Ścinawa  i  porozumienie  to  podpisywaliśmy  w  kwietniu  jeżeli  chodzi  o  utrzymanie  dróg



powiatowych na terenie gminy Ścinawa i w gminie Rudna będzie zbliżone, kwota za kilometr również
się nie zmieni bo jest taka sama.

M. Ratajczak:
Jakie są konsekwencje jeżeli zrezygnujemy z tego porozumienia ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła: 
Nie ma żadnych konsekwencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Podejmujemy uchwałę, która mówi o rezygnacji z tego porozumienia i jest po sprawie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W gminie Rudna też tak było, że rada podjęła uchwałę i wyraża zgodę na przejęcie dróg powiatowych,
Wójt również się zgodził a później zmienił zdanie bo stwierdził, że najpierw trzeba wyremontować drogi
i dopiero je przejmą. Żeby wyremontować 73 km dróg na terenie gminy Rudna trzeba masę pieniędzy.
U  nas  realizujemy  to  systematycznie,  a  Wójt  gminy  Rudna  powiedział,  że  chce  wyremontowane
i naprawione wszystkie drogi. A jak byłem na wspólnej rozmowie z Wójtem gminy Rudna to był bardzo
zadowolony  z  takiej  propozycji.  W  tej  sytuacji  są  dwa  rozwiązania  albo  starostwo  wraca  do
wykonywania tych zadań, albo przekazuje drogi powiatowe gminy Rudna gminie, która jest najbliżej.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 11:20
zamknął obrady XXIX sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie w VII kadencji  2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  

   
                                                                                                           Obradom przewodniczył:
Protokołowała: Klaudia Stachów
                                                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                            w Ścinawie   
              

                                                                                                                 Marek Szopa             

          


